

Referat

Lokalrådsmøde 3. november 2016

Afbud fra Majken, Flemming og Ingrid. Formanden for Resenbro skoles bestyrelse Kasper deltog i en del af mødet.

- Referatet fra sidste lokalrådsmøde godkendt.
- Rune oplyste at Kommuneplanen ville blive offentliggjort den 8. november 2016. I den vil indgå placering af speedway/motor bane i erhvervsområdet i Hårup. Måske etablering af et speedwaycenter. (Bemærk: Denne oplysning er belagt med tavshedspligt indtil offentliggørelsen).
- Erik omtalte ønske om fortov fra skolen og til busplads. Måske i begge vejsider.
- Kalle efterlyste gadelys ved busplads. Kan etableres uden store udgifter ved at udbygge nuværende gadelys med en belysning mod bussens stoppested. Marcus undersøger ved Anne Mette Lade.
- Marcus oplyste, at lokalrådet melder afbud til konference i nærdemokratiudvalget den 5. november. Han oplyste også, at kommunen ikke kunne godkende planer om et klubhus for en motorcykelklub i Linå – ganske i tråd med lokalrådets ønsker.
- Marcus oplyste, at Anne Mette Lade ikke kunne finde planer om banestiens forlængelse.
- Der var et ønske om at få viden om, hvilke trafikplaner for hele lokalrådets område kommunen har. Marcus går videre med dette.
- Erik omtalte et ønske fra Forsyningen om at få en tilkendegivelse fra lokalrådet om, at mindst 50 % af beboerne i Resenbro er positive omkring at få fjernvarme. I så fald ville man indkalde til et borgermøde om sagen. Lokalrådet ønskede ikke at udtale sig om borgernes synspunkter, men at Forsyningen naturligvis kunne indkalde til et borgermøde, hvis man ønskede det. Erik giver svar.
- Vore to gæster fra sidste møde, Ulla og Jette, er fra nu af suppleanter i lokalrådet.
- Kasper fortalte om skolebestyrelsens drøftelser omkring elevernes skolevej og problemet ved overkørslen på Dybdalen. Udover dette er bestyrelsens væsentligste problemsteder: Møllegårdsvej/Skellerupvej og Skellerupvej ved skolepatruljen. Lokalrådet er enige i problemerne disse steder. Drøftelsen fandt konkret sted i forbindelse med Runes og Marcus' aftale med Frank Borch om et uformelt møde, hvor lokalrådet og skolebestyrelsen deltager. Rune fandt, at det ville være godt med noget konkret nu og så noget på sigt. Der var enighed om, at Marcus sender nogle bullits inden mødet til Frank Borch og de øvrige mødedeltagere.
- Mødet med Frank Borch var blevet rykket til den 9. november, derfor kunne det med bullits nås. Fra lokalrådet deltager formanden og næstformanden samt Rune. Fra skolebestyrelsen forventede Kasper, at der ville blive tale om Frank Puur, måske en mere og så ham selv.
- Kalle spurgte til, om kommunen stadig har et trafiksikkerhedsudvalg. Et sådant udvalg kunne i så fald indgå som medspiller.
- Birgitte oplyste, at økonomien fortsat er god.
- **Næste møde er den 1. december 2016. Mødet finder sted hos Erik Jensen, Skærbækvænget 2 klokken 17.00. I forlængelse af mødet er der julefrokost samme sted. Suppleanterne inviteres til både møde og julefrokost. Hvis man ikke kan deltage er framelding til Erik inden 25.11.**
- Erik og Birgitte sørger for mad og drikke.

Referent: Kalle den 8. november 2016.